
PROTOKÓŁ NR VIII/2024 

z VIII sesji Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim VII kadencji 

z dnia 29 października 2024 r. 

 

Rozpoczęcie: 10:00    Zakończenie: 11:14 

 

Obrady rozpoczęto od wysłuchania Hymnu Rzeczypospolitej Polskiej. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady otworzył obrady VIII sesji Rady Powiatu VII 

kadencji w 2024 r. informując, iż sesja zwołana została na podstawie art. 15 ust. 7 ustawy  

z dnia 5 czerwca 1998 r.  o samorządzie powiatowym (t. j. Dz. U. z 2024 r., poz. 107). 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady przywitał przybyłych na obrady. 

Stwierdzenie obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady. 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził,  

że w sesji uczestniczy 14 radnych, (1 nieobecna – Pani A. Hofmann) (dokument stanowi 

załącznik do protokołu) i sesja jest prawomocna. Następnie odczytał proponowany porządek 

obrad (dokument stanowi załącznik do protokołu).  

 

Porządek obrad VIII sesji Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim VII kadencji  

w 2024 r. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

2.1. zmiany uchwały Nr III/19/2024 Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim  

z dnia 22 marca 2024 r. w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 r. – 

przedstawia Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski, 

2.2. zmiany budżetu Powiatu Nowodworskiego na 2024 rok - przedstawia Pani Iwona 

Stokowska, Skarbnik Powiatu,  

2.3. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowodworskiego na lata 2024-

2040 -  przedstawia Pani Iwona Stokowska, Skarbnik Powiatu. 

3. Zakończenie obrad. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał czy są wnioski do przedstawionego porządku 

obrad?  

Pan Jacek Gross, Radny złożył ustny wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

dodatkowego projektu uchwały o rozszerzeniu składu Komisji Rewizyjnej. 



Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski poprosiła obsługę prawną o wyrażenie 

opinii: Czy Radni bądź Klub Radnych mogą wystąpić z wnioskiem  

o rozszerzenie porządku obrad jeżeli sesja w trybie nadzwyczajnym została zwołana na 

wniosek Zarządu Powiatu? 

 

Pan Andrzej Nosidlak, Radca Prawny odpowiedział, że musiałaby być zgoda podmiotu na 

wniosek, którego zwołana została sesja w trybie nadzwyczajnym (zgoda Zarządu Powiatu). 

 

Następnie Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu na wniosek Zarządu 

Powiatu zarządził przerwę.  

 

Przerwa 10:05-10:17  

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu wznowił obrady po przerwie. 

Następnie  Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o przedstawienie 

stanowiska Zarządu Powiatu dotyczącego rozszerzenia porządku obrad. 

 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski poinformowała, iż Zarząd Powiatu nie 

wyraża zgody na rozszerzenie porządku obrad o żadne dodatkowe punkty w proponowanym 

porządku posiedzenia. 

Jednocześnie Pani Starosta poinformowała, iż temat dotyczący rozszerzenia składu Komisji 

Rewizyjnej zaplanowany jest na najbliższą sesję zwołaną w trybie zwyczajnym, tak aby 

również komisje stałe mogły opiniować projekt.  

 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad porządkiem obrad. 

 

Głosowanie: 11 za (1 nieobecna  – Pani A. Hofmann, 2 przeciw – Pan H. Kuczma, Pan J. 

Gross, 1 wstrzymał się – Pan A. Sobociński). 

 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

2.1 zmiany uchwały Nr III/19/2024 Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim  

z dnia 22 marca 2024 r. w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 r. – 

przedstawia Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski (dokument stanowi 

załącznik do protokołu) 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Panią Barbarę Ogrodowską, 

Starostę Nowodworskiego o przedstawienie projektu uchwały. 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski wskazała, iż wiodącym elementem, 

który zadecydował o zwołaniu sesji w trybie nadzwyczajnym jest zakup samochodu dla straży 

pożarnej. Następnie Pani Starosta przedstawiła projekt uchwały. 

Pani Starosta poinformowała, że projekt uchwały zyskał pozytywną opinię Powiatowej 

Społecznej Rady Do Spraw Osób Niepełnosprawnych. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy są pytania bądź uwagi 

otwierając dyskusję nad proponowanym projektem uchwały? 

 

Pan Jacek Gross, Radny zechciał zabrać głos. 



[Wypowiedź Pana Jacka Grossa, Radnego] 

 

Pan Jacek Gross, Radny zadał pytanie: Co się wydarzy w ciągu dwóch dni (jutro czy 

pojutrze), że trzeba było zwołać sesję w trybie nadzwyczajnym? 

 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski odniosła się do wypowiedzi Pana Jacka 

Grossa. Wyjaśniła, iż potrzeba wynika z faktu, że Pan Komendant Powiatowej PSP czeka na 

zajęcie stanowiska przez Radę Powiatu, aby następnie udać się na spotkanie w celu 

sformalizowania zakupu pojazdu.  

Następnie Pani Starosta poprosiła o zabranie głosu kpt. Mariusza Reimusa, Komendanta 

Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Nowym Dworze Gdańskim. 

 

Pan kpt. Mariusz Reimus, Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej  

w Nowym Dworze Gdańskim podziękował za zwołanie sesji, uzasadniając potrzebę 

zwołania sesji  w trybie nadzwyczajnym. 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu ponownie oddał głos Panu Jackowi 

Grossowi. 

Pan Jacek Gross, Radny zadał pytanie czy komisje opiniowały projekt uchwały? 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że sesja zwołana 

została w trybie nadzwyczajnym i komisje nie opiniowały projektów uchwał. 

 

Pan Andrzeja Sobociński, Radny zechciał zabrać głos. Zwrócił się z prośbą  

do Przewodniczącego Rady o zwoływanie sesji w trybie zwyczajnym, tak aby komisje miały 

możliwość opiniować projekty uchwał. 

 

[Wypowiedź Pana Andrzeja Sobocińskiego, Radnego] 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że nie jest to nic 

nadzwyczajnego, że w takim trybie zwołana została dzisiejsza sesja. 

 

Pan Lubomir Głowacki, Wicestarosta Nowodworski zechciał zabrać głos. Wskazał,  

iż podkreślane przez Pana Andrzeja Sobocińskiego tematy, mogłyby się znaleźć w punkcie 

obrad „wnioski i oświadczenia Radnych”, których porządek obrad sesji nadzwyczajnej nie 

zawiera. Pan Wicestarosta, dodał również, iż decyzję o zwołaniu sesji nadzwyczajnej podjął 

Zarząd, któremu przewodniczył Pan Lubomir Głowacki, Pani Starosta na tym Zarządzie była 

nieobecna. Pan Wicestarosta dodał, że sytuacja jest pilna, stąd decyzja o zwołaniu sesji  

na dzień 29.10.2024 r. 

 

[Wypowiedź Pana Lubomira Głowackiego, Wicestarosty Nowodworskiego] 

 

Pan kpt. Mariusz Reimus, Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej  

w Nowym Dworze Gdańskim doprecyzował, iż termin zwołania sesji w dniu 29.10.2024 r. 

wynika z konieczności podpisania umowy z wykonawcą do dnia 30.10.2024 r. Późniejszy 



termin obligowałby do ogłoszenia nowego przetargu, za czym idą dodatkowe środki 

finansowe oraz wydłużony czas realizacji. 

 

Pan Jacek Gross, Radny (Przewodniczący Klubu Radnych „Samorząd dla 

mieszkańców”),  na podstawie § 18 ust. 2 pkt 11 Statutu złożył ustny wniosek formalny  

o przestrzeganie przepisów prawa. Zgodnie z § 47 ust. 6 Statutu poprosił o możliwość 

przedstawienia stanowiska klubu we wszystkich sprawach będących przedmiotem obrad Rady 

Powiatu.  

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu uwzględnił wniosek, następnie 

poprosił klub o przedstawienie stanowiska. 

 

Pan Jacek Gross, Przewodniczący Klubu Radnych „Samorząd dla mieszkańców”,  

przedstawił stanowisko klubu nad projektem uchwały: 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Samorząd dla mieszkańców”- pozytywne. 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady zamkną dyskusję. 

Wobec powyższego Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

2.1.1 Głosowanie: 14 za (1 nieobecna  – Pani A. Hofmann). 

Uchwała została podjęta.  

2.2 zmiany budżetu Powiatu Nowodworskiego na 2024 rok - przedstawia Pani Iwona 

Stokowska, Skarbnik Powiatu (dokument stanowi załącznik do protokołu) 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Panią Iwonę Stokowską, 

Skarbnika Powiatu o przedstawienie projektu uchwały. 

Pani Iwona Stokowska, Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy są pytania bądź uwagi 

otwierając dyskusję nad proponowanym projektem uchwały? 

Pan Jacek Gross, Radny zechciał zabrać głos. Podkreślił, że nie jest przeciwny zakupowi 

pojazdu dla straży pożarnej. Następnie wspomniał o dotacjach przyjętych na poprzedniej  

i obecnej sesji. 

[Wypowiedź Pana Jacka Grossa, Radnego] 

 

Pan Jacek Gross, Radny skierował pytanie do Pani Starosty: Czy mamy ustalone jakieś 

zasady współfinansowania inwestycji drogowych realizowanych na terenie poszczególnych 

gmin. Czy to jest jakiś procent? Czy nie jest to w żaden sposób ustalone? Czy ustala się to 

odpowiednio przy każdej inwestycji? 

 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski odniosła się do zadanych pytań. 

 

[Wypowiedź Pani Barbary Ogrodowskiej, Starosty Nowodworskiego] 



 

Pan  Jacek Gross, Radny skierował pytanie do Pani Starosty: Czy był ogłaszany przetarg  

na zakup koparko – ładowarki? Jakie były jego dalsze losy? Jeżeli nie, to dlaczego? 

 

[Wypowiedź Pana Jacka Grossa, Radnego] 

 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski odniosła się do zadanych pytań. 

Poinformowała, że Zarząd nie rezygnuje z zakupu koparko – ładowarki, lecz rozważa jej 

zakup w innym trybie poprzez leasing. Przetarg nie był ogłaszany. 

 

[Wypowiedź Pani Barbary Ogrodowskiej, Starosty Nowodworskiego] 

 

Pan  Jacek Gross, Radny skierował pytanie do Pani Starosty: Czy był ogłaszany przetarg  

na wykonanie dokumentacji dotyczącej budowy hali sportowej przy Zespole Szkół? 

 

[Wypowiedź Pana Jacka Grossa, Radnego] 

 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski odpowiedziała, że dotychczas przetarg 

nie był ogłoszony. Następnie Pani Starosta oddała głos Panu Lubomirowi Głowackiemu, 

Wicestaroście Nowodworskiemu. 

 

Pan Lubomir Głowacki, Wicestarosta Nowodworski odniósł się do zadanego pytania. 

Podkreślił, że Zarząd cały czas nad tym tematem pracuje. 

 

[Wypowiedź Pana Lubomira Głowackiego, Wicestarosty Nowodworskiego] 

Pan  Jacek Gross, Radny odniósł się do wypowiedzi Pana Wicestarosty. 

 

[Wypowiedź Pana Jacka Grossa, Radnego] 

 

Pan  Jacek Gross, Radny poprosił Zarząd, żeby ogłosił przetarg na wykonanie dokumentacji 

dotyczącej budowy hali sportowej przy Zespole Szkół, wprowadził tę inwestycję do WPF  

i doprowadził ją do końca. 

 

Następnie Pan  Jacek Gross, Radny skierował pytanie do Pani Iwony Stokowskiej, 

Skarbnika Powiatu o środki pochodzące z PFRON w załączniku dot. zadań inwestycyjnych 

pkt.15 (zakup sprzętu CIDON). Z czego wynika zmiana wysokości kwoty, było 250 000 zł. 

obecnie jest 226 870 zł.?  

Pani Iwona Stokowska, Skarbnik Powiatu odniosła się do zadanego pytania. 

 

[Wypowiedź Pani Iwony Stokowskiej, Skarbnika Powiatu] 

 

Następnie Pan Jacek Gross, Radny wskazał uwagę formalną o poprawienie zapisu  

w Uzasadnieniu - Dział 855 – Rodzina, z słowa w „rodzinie 85508” na „rozdziale 85508”. 

 

Pan Andrzej Sobociński, Radny zechciał zabrać głos, w kwestii kosztów budowy  

i utrzymania dróg powiatowych. 

 

[Wypowiedź Pana Andrzeja Sobocińskiego, Radnego] 

 



Pan Tadeusz Doliński, Przewodniczący Komisji Budżetowo - Samorządowej zechciał 

zabrać głos, w kwestii opiniowania projektów uchwał na komisji. Skierował pytanie do Pana 

Andrzeja Sobocińskiego: Jak Pan czynnie chce uczestniczyć w pracach Komisji Budżetowo – 

Samorządowej jak Pan ani razu się na niej nie zjawił? 

 

Pan Andrzej Sobociński, Radny zabrał głos. 

 

[Wypowiedź Pana Andrzeja Sobocińskiego, Radnego] 

 

Pan Michał Ambroziak, Członek Zarządu Powiatu zechciał zabrać głos w kwestii 

potrzeby zakupu koparko – ładowarki. Zwrócił uwagę, że poprzedni Zarząd również 

próbował, przez kilka lat zakupić koparko – ładowarkę lecz się nie udało – pewnie  

przez finanse. Temat więc nie jest nowy, a obecny Zarząd pracuje dopiero od kilku miesięcy. 

Odniósł się również, do niestosownej wypowiedzi Pana Andrzeja Sobocińskiego. 

 

Pan Andrzej Sobociński, Radny zabrał głos. 

 

[Wypowiedź Pana Andrzeja Sobocińskiego, Radnego] 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu pouczył Pana Andrzeja Sobocińskiego, 

że zgodnie ze Statutem Powiatu Nowodworskiego „Radny nie może zabierać głosu  

bez zezwolenia Przewodniczącego Rady Powiatu”. 

 

[Wypowiedź Pana Zbigniewa Ptaka, Przewodniczącego Roku] 

 

Pan Andrzej Sobociński, Radny zabrał głos, zwracając się do Pana Michała Ambroziaka. 

 

[Wypowiedź Pana Andrzeja Sobocińskiego, Radnego] 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu podziękował obu Radnym  

za przejawianą troskę dbającą o dobro powiatu. Następnie poprosił klub o przedstawienie 

stanowiska. 

Pan  Jacek Gross, Radny zabrał głos. 

 

[Wypowiedź Pana Jacka Grossa, Radnego] 

 

Pan  Jacek Gross, Radny ponownie poprosił Zarząd, aby wprowadził inwestycję budowy 

hali sportowej przy Zespole Szkół do WPF. 

 

Pan Andrzej Sobociński, Radny zabrał głos. Również poprosił Zarząd, aby wprowadził 

inwestycję budowy hali sportowej przy Zespole Szkół do WPF. 

 

Pan Jacek Gross, Przewodniczącego Klubu Radnych „Samorząd dla mieszkańców”,  

przedstawił stanowisko klubu do projektu uchwały: 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Samorząd dla mieszkańców”- negatywne. 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 



Wobec powyższego Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

2.2.1  Głosowanie: 11 za (1 nieobecna  – Pani A. Hofmann, 3 przeciw – Pan J. Gross, Pan A. 

Sobociński, Pan H. Kuczma). 

Uchwała została podjęta.  

2.3 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowodworskiego na lata 2024-

2040. (dokument stanowi załącznik do protokołu) 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Panią Iwonę Stokowską, 

Skarbnika Powiatu o przedstawienie projektu uchwały. 

Pani Iwona Stokowska, Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy są pytania bądź uwagi 

otwierając dyskusję nad proponowanym projektem uchwały? 

 

Pan Jacek Gross, Radny zechciał zabrać głos. 

[Wypowiedź Pana Jacka Grossa, Radnego] 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił klub o przedstawienie 

stanowiska. 

 

Pan Jacek Gross, Przewodniczącego Klubu Radnych „Samorząd dla mieszkańców”,  

przedstawił stanowisko klubu do projektu uchwały: 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Samorząd dla mieszkańców”- negatywne. 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady zamkną dyskusję. 

Wobec powyższego Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

2.3.1  Głosowanie: 11 za (1 nieobecna  – Pani A. Hofmann, 3 przeciw – Pan J. Gross, Pan A. 

Sobociński, Pan H. Kuczma). 

Uchwała została podjęta.  

11:13 opuścił obrady Pan Kamil Bemowski 

Pan Jacek Gross, Przewodniczącego Klubu Radnych „Samorząd dla mieszkańców”,  

poinformował, że klub przygotowuje projekt uchwały o pomocy finansowej również dla 

terenów objętych powodzią. Klub chciałby ten projekt uchwały zgłosić, ale zgodnie z ustawą 

na sesji zwyczajnej. 



 

3. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady Rady Powiatu w Nowym Dworze 

Gdańskim. 

PRZEWODNICZĄCY RADY 

(-) 

Zbigniew Ptak 

Protokołowała: E. Żbikowska 

 

 

 


